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ZAPISNIK 
 

22. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad, ki je bila 

dne 21.03.2013, ob 18.00 uri v sejni sobi Kulturnega doma Gornji Grad 

 

  

Prisotni člani občinskega sveta:  
Poiškruh Marko, Ugovšek Jože, Čretnik Tomaž, Krefl Anton, Galin Franc, Rup Franc, Jelšnik Marko, 

Špeh Martina, Mavrič Terezija, Kramer Kristjan in Žerovnik Tomaž. 
 

Ostali prisotni: župan Ogradi Stanko, direktor PUP-Saubermacher d.o.o. Herodež Janez, ravnateljica 

OŠ Gornji Grad Bele Lilijana, računovodkinja šole Pečnik Katica, pedagoška vodja vrtca Grčar 
Marija, direktorica občinske uprave Rihter Jožica, sodelavka Urada za okolje in prostor SAŠA regije 

Poličnik Lucija in sodelavke občinske uprave Gutman Tina, Zakrajšek Zvonka in Podbrežnik Erika. 

 

Opravičeno odsotna: predsednica Nadzornega odbora Občine Gornji Grad Mavrič Polonca. 
Predstavnica medijev: Sem Štefka – Savinjske novice. 
 

Sejo je vodil župan Ogradi Stanko, seja je bila snemana na elektronski medij, skrajšan zapisnik je 

pisala Podbrežnik Erika. 

 
Za 22. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 
 

01. Ugotovitev sklepčnosti 

02. Pregled in potrditev dnevnega reda 
03. Pregled in potrditev zapisnika 21. redne seje OS z dne 24. januarja 2013 

04. Poročilo o izvajanju lokalne gospodarske javne službe zbiranja in prevoza komunalnih 

odpadkov v občini Gornji Grad za leto 2012  
05. Zaključno poslovno poročilo Osnovne šole Gornji Grad za leto 2012 

06. Spremembe oddelkov vrtca med šolskim letom 

07. Odlok o zaključnem računu proračuna Občine Gornji Grad za leto 2012 – skrajšani postopek 
08. Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč in merilih za odmero komunalnega 

prispevka na območju občine Gornji Grad – skrajšani postopek 

09. Vprašanja, pobude in odgovori članom sveta 

10. Razno  

 
K točki 1) 
Župan Ogradi Stanko je pozdravil vse navzoče in ugotovil, da je na seji prisotnih 10 svetnikov, zato je 

seja sklepčna. Lista prisotnih je sestavni del zapisnika in se hrani v arhivu občinskega sveta. 

Na seji je prisotna tudi zainteresirana javnost, katero župan seznani s 26. členom Poslovnika 
občinskega sveta Občine Gornji Grad (Uradno glasilo ZSO, št. 03/11), ki pravi, da so seje sveta javne. 

03 



 

 

 

  2 

Javnost seje se zagotavlja z navzočnostjo občanov in predstavnikov sredstev javnega obveščanja na 

sejah sveta. Javnost lahko spremlja delo sveta ter pri tem dela ne moti. 

 

K točki 2) 
Prisotnim je župan predstavil dnevni red 22. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad. 

Svetniki na dnevni red niso imeli pripomb.  
 

Župan ugotovi, da je prisotnih 11 svetnikov, saj se je navzočim pridružil Galin Franc. 
 

Pri 07. in 08. točki dnevnega reda župan predlaga obravnavo po skrajšanem postopku. Svetniki 

soglasno potrdijo obravnavo po skrajšanem postopku.  
 

Župan poda na glasovanje naslednji sklep 
 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje dnevni red 22. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 
Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 3)  

Na predloženi zapisnik 21. redne seje ni bilo pripomb.  
 

Župan poda na glasovanje naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi zapisnik 21. redne seje, ki je bila dne 24.01.2013.  
 

Ob glasovanju je bilo navzočih11 članov občinskega sveta. 
Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 
K točki 4)  

Župan uvodoma pove, da mora koncesionar, ki  izvajanja gospodarsko javno službo v občini, v skladu 
s predpisi vsako leto poročati občinskemu svetu o izvajanju lokalne gospodarske javne službe za 

preteklo leto. Na kratko predstavi potek izvedbe zbirnega centra Podhom. Pri tem projektu so se 

zadeve zapletle pri pridobivanju gradbenega dovoljenja, ker se zbirni center gradi na poplavnem 

območju. Glede na spremenjeno zakonodajo je bilo potrebno izdelati poplavne študije in dodaten 
projekt izvedbe protipoplavnih ukrepov, vse to pa je bistveno podaljšalo rok zaključka investicije. 

Predvideva se, da bodo dela zaključena konec meseca junija 2013.  

Herodež Janez, direktor PUP - Saubermacher d.o.o. je pohvalil uspeh Občine Gornji Grad in ostalih 
občin, ki sodelujejo pri tem projektu, da so izvedle vse naloge, ki jim omogočajo dokončanje izgradnje 

zbirnega centra v Podhomu. V nadaljevanju direktor predstavi vsebino Poročila o izvajanju lokalne 

gospodarske javne službe zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov v občini Gornji Grad za leto 
2012. Pri predstavitvi je poudaril ključne dele poročila, ki se nanašajo na: frekvence odvoza iz katerih 

je razvidno, da se odvoz izvaja še po starem, količine odpadkov na območju naše občine po posamezni 

klasifikacijski številki, sortirno analizo ter odprte postavke do Simbia d.o.o. na dan 31.12.2012. Na 

koncu je predstavil še izkaz poslovnega izida podjetja PUP - Saubermacher d.o.o., iz katerega je 
razvidno, da je podjetje v letu 2012 poslovalo z izgubo v višini 13.136,00 EUR. Do izgube je prišlo, 

ker še vedno ne obratuje zbirni center v Podhomu. 

 
V razpravo so se s svojimi predlogi in vprašanji, na katere so prejeli odgovore takoj, vključili: 

Žerovnik Tomaž, Špeh Martina, Rup Franc, Galin Franc, Ugovšek Jože, Poiškruh Marko, Čretnik 

Tomaž in Krefl Anton.  
 

Čretnik Tomaž pove, da je na terenu že dvakrat videl, ko so zaposleni z ekološkega otoka sesuli vse 

ločeno zbrane smeti v zabojnik, ki je nato naprej po vasi pobiral mešane komunalne odpadke. Pove, da 
ne ve zakaj se je to zgodilo, ker nima v pogleda, zato je vprašal, ali imajo kontrolo nad tem oz. zakaj 

se je to zgodilo? Herodež pove, da so vsa vozila opremljena s sledilci in napravo, ki jo mora vsak 
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voznik preklopit med režimom izvajanja javne gospodarske službe oz. industrije. Pove, da to možnost 

dopušča, potrebno pa je v takih primerih javit na sedež podjetja, da se ustrezno ukrepa. 

   
Župan pove, da je izgubo podjetja PUP-Saubermacher d.o.o. obravnaval že Nadzorni odbor Občine 

Gornji Grad in Odbor za proračun in gospodarjenje s premoženjem občine, ki sta zavzela stališče, da 

se predlaga pokrije 50% izgube. S strani koncesionarja pa se predvideva 100% pokrivanje izgube. 
Herodež Janez pove, da je bila revizija izkazov narejena, prav tako zaključno poročilo, izvedena pa je 

bila tudi skupščina družbe. Direktor pove, da ima mandat, da se izguba pokriva šele v letu 2013 za leto 

2012, o višini izgube pa nima mandata. Pove še, da ima pooblastilo, da v kolikor občina pokrije 
celotno izgubo, podjetje PUP-Saubermacher d.o.o. v letu 2013, 20% teh sredstev, nameni za 

sponzorska sredstva za področje Občine Gornji Grad.  

 

Na pobudo nekaterih svetnikov o pogostejšem praznjenju ekoloških otokov, je direktor PUP-
Saubermacher d.o.o. dal zagotovilo, da se bo zavzel za to, bodo ekološki otoki v bodoče redno 

očiščeni. 

 
Župan poda v potrditev prvi predlog sklepa 
 

SKLEP: 

1. Občinski svet se je seznanil s Poročilom o izvajanju lokalne gospodarske javne službe zbiranja 

    in prevoza komunalnih odpadkov v občini Gornji Grad za leto 2012. 
 

2. Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje pokritje razlike za izvajanje javne gospodarske 

    službe ravnanja z odpadki za leto 2012 v znesku 13.136,00 EUR koncesionarju PUP- 

    Saubermacher d.o.o. Velenje, na podlagi 24. člena Koncesijske pogodbe za opravljanje 

    obvezne občinske gospodarske javne službe varstva okolja: zbiranje in prevoz komunalnih 

    odpadkov na območju občine Gornji Grad, z dne 12.08. 2010. 

    Razliko bo pokrila lokalna skupnost v znesku 13.136,00 EUR na podlagi izstavljenega 

    zahtevka iz proračunske postavke 15021003, ko bo planirana v proračunu za leto 2013 za 

    namen" zbiranje in ravnanje z odpadki". 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil zavrnjen s 5 glasovi »za« in s 6 glasovi »proti«. 

 

Župan poda v potrditev drugi predlog sklepa 
 

SKLEP: 

1. Občinski svet se je seznanil s Poročilom o izvajanju lokalne gospodarske javne službe zbiranja 

    in prevoza komunalnih odpadkov v občini Gornji Grad za leto 2012. 
 

2. Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje pokritje razlike za izvajanje javne gospodarske 

    službe ravnanja z odpadki za leto 2012 v znesku 6.568,00 EUR koncesionarju PUP- 

    Saubermacher d.o.o. Velenje, na podlagi 24. člena Koncesijske pogodbe za opravljanje 

    obvezne občinske gospodarske javne službe varstva okolja: zbiranje in prevoz komunalnih 

    odpadkov na območju občine Gornji Grad, z dne 12.08. 2010. 

    Razliko bo pokrila lokalna skupnost v znesku 6.568,00 EUR na podlagi izstavljenega zahtevka 

    iz proračunske postavke 15021003, ko bo planirana v proračunu za leto 2013 za namen" 

    zbiranje in ravnanje z odpadki". 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 6 glasovi »za« in s 5 glasovi »proti«. 

 

K točki 5) 

Bele Lilijana je pred obravnavo točke podala pripombo na zapisnik, v katerem se je nahajala izjava, da 

se 06. točka dnevnega reda ni obravnavala, zaradi neodgovornosti s strani šole, ker udeležba ni bila 

zagotovljena. Ravnateljica je izjavo, zaradi objektivnih podatkov, ki jih je navedla na seji, negirala. 
Čretnik Tomaž pove, da je izjavil, da je neodgovorno obravnavati točko dnevnega reda brez 
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prisotnosti predstavnikov šole. Zadeva se je preverila in ugotovljeno je bilo, da je navedba v zapisniku 

napačna. V čistopisu zapisnika se bo zapisala pravilna izjava.  

 
Bele Lilijana, ravnateljica Osnovne šole Gornji Grad je na kratko predstavila vsebinski del 

Zaključnega poslovnega poročila Osnovne šole Frana Kocbeka Gornji Grad za leto 2012, ki je bilo 

posredovano občinskim svetnikom. Podrobneje je predstavila posamezne enote zavoda, prostorsko 
problematiko,  del poročila, ki se nanaša na dogovarjanja in iskanja rešitve za prostore vrtca, aktualno 

problematiko podružničnih šol ter planirane dejavnosti zavoda v obdobju do 2015. 

 
K računovodskemu poročilu Bele Lilijana pove, da so s poslovanjem zadovoljni, izgube ni.  

 

V razpravo so se s svojimi mnenji in vprašanji, na katere so prejeli odgovore takoj, vključili: Špeh 

Martina, Rup Franc, Galin Franc, Žerovnik Tomaž, Mavrič Terezija, Poiškruh Marko in Čretnik 
Tomaž. 

 

Svetniki so bili mnenja, da se je potrebno najprej realno pogovoriti o investiciji v novogradnjo vrtca. 
Ob morebitni nerealizaciji le-te, pa poiskati rešitev, ki bo izvedljiva. 

 

Župan je navzoče seznanil s celotnim postopkom aktivnosti, v zvezi z novogradnjo vrtca, ki so se 
odvijale od leta 2007 do danes. V začetni fazi se je predvidevalo, da bo ministrstvo sofinanciralo 80% 

investicije, sedaj pa naj bi ministrstvo zagotovilo le 40% investicije, ostalo pa bi morala zagotoviti 

občina sama. Novost je tudi v tem, da bi občina morala v začetku sama zagotoviti vsa sredstva za 

izgradnjo investicije, s strani ministrstva pa bi po delih dobila povrnjena sredstva v višini 40% 
investicije in sicer vsako leto od leta 2014 do 2017, ko naj bi ministrstvo odplačalo zadnji del. Župan 

pove, da je občina razmišljala o javno zasebnem partnerstvu, vendar bi potem ministrstvo zmanjšalo 

sredstva za višino sredstev, ki bi jih občina prejela iz drugega vira.   
Župan pove, da bo občina imenovala komisijo, ki bo pretehtala odločitev glede prej navedene 

investicije in bo sodelovala pri iskanju morebitne druge rešitve.  

 

Bele Lilijana doda, da je potrebno dati konkretne odgovore. Ali se še razmišlja o izgradnji investicije 
ali pa se poišče drugo rešitev. 

 

Občinski svet se je seznanil z Zaključnim poslovnim poročilom Osnovne šole Gornji Grad za leto 

2012. 

 

K točki 6) 
Uvodne besede je podala ravnateljica Bele Lilijana, ki je pove, da je zaradi prostorske stiske bilo 

potrebno prilagoditi oddelke vrtca med šolskim letom tako, da so ustregli željam staršev. Pedagoška 

vodja vrtca Grčar Marija je predstavila celoten postopek reševanja prostorske stiske, za potrebe vrtca, 

od leta 2001 dalje. V nadaljevanju je navedla, dejstva, zaradi katerih je prišlo do spremembe oddelkov 
vrtca med šolskim letom. Za to je pridobila je potrebna soglasja staršev in strokovnih delavk, zaprosila 

je tudi za soglasje občine in za mnenje resornega ministrstva. Vsa soglasja, razen občine, so bila 

pozitivna. Pozitivno je bilo tudi mnenje Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih 
dejavnosti. Glede na dejstva in v soglasju s starši, želijo z notranjo prerazporeditvijo otrok homogeni 

oddelek II. starostnega obdobja (ježki) preoblikovati v heterogeni oddelek, homogeni oddelek II. 

starostnega obdobja (bibe), pa želijo preoblikovati v kombiniran oddelek.  
V kolikor bi pridobili soglasje o preoblikovanju oddelkov bi s tem upoštevali odločbi za otroke s 

posebnimi potrebami, zmanjšali število plačljivih prostih mest, ki jih pokriva občina, 4 družinam, ki iz 

Gornjega Grada vozijo svoje otroke v Bočno, skrajšali vsakodnevno vožnjo otrok v  oddaljenejši vrtec, 

s prerazporeditvijo in preoblikovanjem pa bi omogočili tudi vključitev novim 4 otrokom vstop v vrtec 
v oddelek I. starostnega obdobja.  

Pedagoška vodja vrtca je navzoče seznanila s pozitivnim mnenjem resornega ministrstva glede 

premeščanja otrok med šolskim letom. Mnenje ministrstva je, da je v posebnih okoliščinah, ko gre za 
korist otroka, ali ko bi s tem rešili vključitev drugega otroka v vrtec, to možno, vendar le če se s 

premestitvijo strinjajo vsi udeleženi – starši, občina in strokovni delavci.   
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Čretnik Tomaž, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti navzoče 

seznani z mnenjem odbora, ki daje pozitivno mnenje za potrditev spremembe oddelkov vrtca med 

šolskim letom kljub temu, da je odbor seznanjen z dejstvom, da je sprememba oddelka med šolskim 
letom protizakonita, ker ne izpolnjujemo vseh normativov za to spremembo. Odbor je zelo skeptičen 

glede sprememb, ki jih strokovno vodstvo izvaja med šolskim letom. 

 
Gutman Tina, sodelavka občinske uprave poda obrazložitev o razlogih glede neustreznosti 

preoblikovanja oddelkov vrtca med šolskim letom in pove, da je ministrstvo za šolo pripravilo 

odgovor na predpostavki, da vrtec pozna predpise in da se ob premeščanju upoštevajo vsi normativi, 
tako glede števila otrok v oddelku, kot glede notranje igralne površine na otroka, kot je ministrstvo 

zapisalo v dopisu poslanem na občino. Zaradi navedenih dejstev, občina ni želela več kršiti 

zakonodaje, zato ni podala soglasja. Občinski svet pa to zadevo obravnava zato, ker je bila to želja 

pedagoške vodje Marije Grčar.  
 

V razpravo so se s svojimi mnenji in vprašanji, na katere so prejeli odgovore takoj, vključili: Galin 

Franc, Čretnik Tomaž, Jelšnik Marko, Žerovnik Tomaž in Rup Franc.  
 

Župan je dal na glasovanje predlog sklepa 
 

SKLEP: 

Občinski svet sprejme spremembe oddelkov vrtca med šolskim letom, kot jih predlaga Osnovna 

šola Frana Kocbeka Gornji Grad.  

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 10 glasovi »za« in z 1 glasom »proti«. 

 
K točki 7) 

Župan uvodoma pove, da je stanje na zakladniškem računu občine na dan 31.12.2012 259.046,00 
EUR. Sredstva na računu so ostala zato, ker v letu 2012 ni bil realiziran projekt izgradnje zbirnega 

centra Podhom in projekt ureditve lokalne ceste v naselju Prod. Oba projekta bosta realizirana v letu 

2013. V nadaljevanju je podal poročilo o porabi sredstev splošne proračunske rezervacije in predstavil 
tiste odhodke, kjer pri realizaciji prihaja do večjih odstopanj, glede na planirane. Pregled zaključnega 

računa občine je opravil nadzorni odbor občine in Odbor za proračun in gospodarjenje s premoženjem 

občine. Predsednica odbora za proračun pove, da je odbor podrobno obravnaval Odlok o zaključnem 

računu proračuna za leto 2012 in na podlagi tega predlaga občinskemu svetu, da potrdi Zaključni 
račun proračuna Občine Gornji Grad za leto 2012. Župan je navzoče seznanil s sklepom nadzornega 

odbora, ki pri pregledu zaključnega računa nepravilnosti ali odstopanj ni opazil, zato predlaga 

občinskemu svetu, da sprejme predlagan zaključni račun.   
 

Sodelavka občinske uprave Zakrajšek Zvonka je svetnike opozorila na dve napaki v obrazložitvi 

gradiva. Na strani 6, pri letnih ciljih, se na koncu prvega odstavka za navedbo »evropskih sredstev« 
postavi pika, preostalo besedilo pa se črta. Na strani 7, pa se v tabeli prihodkov proračuna v letu 2012 

v primerjavi z letom 2011 znesek skupnih prihodkov za posamezno leto zamenja. Skupni prihodki za 

ZR 2011 znašajo 2.992.692 EUR, za leto 2012 pa 3.026.801 EUR. 

 
V razpravo so sta se svojimi vprašanji, na katera sta prejela odgovore takoj, vključila: Galin Franc in 

Kramer Kristjan.  

 
Župan je dal na glasovanje predlog sklepa 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Odlok o zaključnem računu proračuna Občine 

Gornji Grad za leto 2012 v I. obravnavi. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 
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Glede na to, da v I. obravnavi Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Gornji Grad za 

leto 2012 ni bilo bistvenih vsebinskih pripomb in besedilo predloga odloka v II. obravnavi bi 

bilo enako besedilu predloga odloka v I. obravnavi predlagatelj predlaga Občinskemu svetu, da 

sprejme predlog odloka na isti seji, tako da se prva in druga obravnava predloga odloka 

združita. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 
V nadaljevanju je župan dal na glasovanje naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Odlok o zaključnem računu proračuna Občine 

Gornji Grad za leto 2012. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 
K točki 8) 
Župan uvodoma pove, da se pri sprejemanju prejšnjega Odloka o programu opremljanja stavbnih 

zemljišč in merilih za odmero komunalnega prispevka na območju občine Gornji Grad, ni predvidela 

sprememba stanja na tem področju, po izgradnji kanalizacije v naselju Bočna, zato se predlaga 

sprejem novega odloka.  
Sodelavka Urada za okolje in prostor SAŠA regije, Lucija Poličnik pove, da je občina decembra 2012 

vsem krajanom Bočne, ki imajo možnost priključitve na kanalizacijo Bočna, poslala obvestilo, da jim 

bo na podlagi zgrajene kanalizacije, v letu 2013 po uradni dolžnosti posredovala odločbe o odmeri 
komunalnega prispevka. Krajani Bočne so takoj sestavili civilno iniciativo prebivalcev Bočne in 

zahtevali enoten znesek, 400 EUR po hišni številki, ki so ga pripravljeni plačati Občini Gornji Grad za 

priključitev na kanalizacijo.  

Občina mora pri izračunu komunalnega prispevka upoštevati trenutno veljavno zakonodajo, zato ne 
more več zaračunavati pavšalnih nadomestil za priključke, kot je bilo včasih. Rešitev smo našli v 

razlagi pristopa pri izdajanju odločbe: »Pri odmerjanju komunalnega prispevka zaradi izboljšanja 

opremljenosti stavbnega zemljišča je še posebno pomembno, da občina iz drugih virov oziroma 
predvsem iz svojega proračuna skuša zagotoviti čim večji del sredstev, tako da se na zavezance za 

plačilo komunalnega prispevka prenese le del dejanskih stroškov, to pa naj se transparentno prikaže in 

sprejme v programu opremljanja stavbnih zemljišč, ki naj bo na vpogled na sedežu občine«. Zato se 
predlaga sprememba Programa opremljanja stavbnih zemljišč s komunalno opremo v Občini Gornji 

Grad in Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč in merilih za odmero komunalnega 

prispevka na območju Občine Gornji Grad (UG ZSO št. 19/2011) v delu, ki se nanaša na izračun 

komunalnega prispevka za obstoječe objekte na območju kanalizacije Bočna, tako da se na zavezance 
za plačilo komunalnega prispevka prenese le del dejanskih stroškov, to je 40.000 EUR, ki je osnova za 

nadaljnji izračun obračunskih stroškov, preračunanih na m
2
 parcele (Cpij) ter obračunskih stroškov, 

preračunanih na m
2
 neto tlorisne površine stavbe (Ctij).  

 

Čretnik Tomaž pove, da ga je civilna iniciativa povabila, da sodeluje pri pogajanjih z občino. Na 
podlagi vseh zahtev in pogajanj je bil sklenjen kompromis, s katerim se strinjajo tako krajani Bočne 

kot občina. Da bo občina lahko realizirala dogovor in zagotovila plačilo komunalnega prispevka v 

višini cca 400,00 EUR po hišni številki, kar jim je bilo nekoč že obljubljeno, je potrebno sprejeti 

prelagan odlok. 
 

Direktorica občinske uprave doda, da so krajani Bočne izrazili željo po obročnem plačevanju 

komunalnega prispevka. Občina jim bo na podlagi Navodil o načinih zavarovanja in obrestovanja 

odloga plačila dolga dolžnika do države oz. občine (Uradni list RS, št. 99/11 in123/08) to tudi 
omogočila.  
 

Mnenje svetnikov je bilo, da se odlok potrdi, potrebno pa se je zavedati, da je Bočna sedaj urejena, 

zato se bo v prihodnje financiralo v druge dele občine.  
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V razpravo so se s svojimi mnenji, predlogi in vprašanji, na katere so prejeli odgovore takoj, vključili: 

Špeh Martina, Ugovšek Jože, Galin Franc, Žerovnik Tomaž, Jelšnik Marko, Čretnik Tomaž, Rup 

Franc, Kramer Kristjan, Krefl Anton in  Poiškruh Marko. 
 

Kristjan Kramer se je opravičil, da mora zaradi službenih obveznosti sejo predčasno zapustiti. 

Župan ugotovi, da je zaradi odhoda Kristjana Kramerja, prisotnih še 10 članov občinskega sveta.  
 

Po razpravi poda župan na glasovanje naslednji sklep 
 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč 

in merilih za odmero komunalnega prispevka na območju občine Gornji Grad v I. obravnavi. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 10 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 10 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 
Na predlog župana se v skladu z 82. členom Poslovnika Občine Gornji Grad (UG ZSO št. 03/11 – 

UPB) Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč in merilih za odmero komunalnega prispevka 

na območju občine Gornji Grad obravnava po skrajšanem postopku. V obrazložitev navaja, da gre v 
skladu z določili 82. člena poslovnika za uskladitve z razlago pristopa pri izdajanju odločbe, zato se 

občinski svet lahko odloči, da bo na isti seji opravil obe obravnavi predloga odloka, ki se sprejema na 

enak način, zato ni smiselno dodajati dopolnitve v II. obravnavi. 

 
V nadaljevanju župan poda na glasovanje naslednji sklep 
  
SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč 

in merilih za odmero komunalnega prispevka na območju občine Gornji Grad v II. obravnavi. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 10 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 10 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 
K točki 9) 

Krefl Anton je prosil župana, da si pogleda nasip pri Kotnikovem mostu, ki je v slabem stanju in bi se 
ob morebitni poplavi lahko zrušil. 

 

Krefl Anton je opozoril, da je cesta Otok – Podhom, zaradi tovornih vozil, ki vozijo gramoz na zbirni 
center Podhom, uničena in bo po končanju del potrebna obnove. Župan pove, da bo po končanju del 

potrebno odpraviti večje poškodbe na cestišču. 

 
Rup Franc pove, da bi morali zaposleni na Komunali d.o.o. Gornji Grad, pri izvajanju zimske službe 

bolj paziti, da ne bi prihajalo do razbitih robnikov, ograj, ...  

 

Rup Franc je predlagal, da se prometna signalizacija, postavljena pri kapelici v centru trga, zabetonira.  
Predlagal je tudi, da se s peskom posuje pot skozi park proti piceriji. 

 

Rup Franc je opozoril, da se še vedno ni sanirala betonska ograja pred Šteklom.  
 

Mavrič Terezija je opozorila na plaz pod cesto pri Spodnjih Jamah v Florjanu. 

Župan pove, da je planiral, da bo ostalo kaj sredstev v proračunu, ki so namenjena za zimsko službo in 

bi se le-ta porabila za vzdrževanje lokalnih cest. Žal pa letos planirana sredstva za namen zimske 
službe, ne bodo zadoščala niti za pokritje vseh stroškov v zvezi z zimsko službo, zato bo potrebno 

sredstva, ki so bila planirana za vzdrževanje lokalnih cest nameniti za zimsko službo. 

 
Žerovnik Tomaž poda pobudo, da se naredi kalkulacija stroškov za ureditev dveh ali treh učilnic za 

potrebe vrtca na podstrešju podružnične OŠ Bočna.  
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Rup Franc predlaga, da se preveri, za koliko bi se lahko znižala investicija v novogradnjo vrtca. Hkrati 

pa predlaga tudi, da se skliče sestanek z zainteresirano javnostjo na temo vrtec. 

 

K točki 10) 

Direktorica občinske uprave, Rihter Jožica svetnike seznani, da je v sejni sobi vzpostavljena brezžična 

internetna povezava. 
 

 

S tem je bil dnevni red za sejo izčrpan, seja je bila zaključena ob 23.00 uri. 
 

 

 

 
Zapisala:        Župan: 

Erika PODBREŽNIK       Stanko OGRADI 


